

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, OCTOBER 8, 1975  
(39)

[Text]

The Standing Committee on Privileges and Elections met at 10:08 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Blaker presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Anderson, Beatty, Blaker, Clermont, Dionne (Northumberland-Miramichi), Fleming, Francis, Johnston, Kaplan, Kempling, Landers, Laprise, Leblanc (Laurier), McKenzie, Robinson, Roy (Laval) and Stevens.

*In attendance:* The Honourable R. S. Basford, M.P., Minister of Justice and Attorney General of Canada.

*Witnesses:* Mr. D. R. Skogstad; the Honourable John N. Turner, M.P., Mr. John M. Reid, M.P.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to the question of privilege raised by the Member for Kenora-Rainy River. (See *Minutes of Proceedings, Monday, August 11, 1975, Issue No. 25*).

Mr. Turner was called, duly sworn and examined.

Mr. Skogstad was called, duly sworn and examined.

At 10:46, the sitting was suspended.

At 11:02, the sitting resumed.

On motion of Mr. Beatty, it was agreed,—That the name "Clark" on line 14 of page 26:4 of Issue 26 of the Committee's Minutes of Proceedings dated Tuesday, August 12, 1975 be struck out and the name "McGrath" be substituted therefor.

Mr. Fleming moved,—That the Committee meet on Thursday, October 9, 1975 to hear testimony from Mr. Thomas McMillan.

The question being put on the motion it was by show of hands, agreed to: YEAS: 10; NAYS: 0.

Mr. Basford was called and duly sworn. He made a statement and was examined.

Agreed,—That Mr. Reid be recalled before the Committee.

Mr. Reid was examined.

At 12:06 o'clock p.m., the Committee adjourned until 2:00 o'clock p.m. on Thursday, October 9, 1975.

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 8 OCTOBRE 1975  
(39)

[Traduction]

Le Comité permanent des privilèges et élections se réunit aujourd'hui à 10 h 08, sous la présidence de M. Blaker (président).

*Membres du Comité présents:* MM. Anderson, Beatty, Blaker, Clermont, Dionne (Northumberland-Miramichi), Fleming, Francis, Johnston, Kaplan, Kempling, Landers, Laprise, Leblanc (Laurier), McKenzie, Robinson, Roy (Laval) et Stevens.

*Aussi présent:* L'honorable R. S. Basford, député, ministre de la Justice et Procureur général du Canada.

*Témoins:* M. D. R. Skogstad; l'honorable John N. Turner, député, M. John M. Reid, député.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi ayant trait à la question de privilège soulevée par le député de Kenora-Rainy River. (Voir *procès-verbal du lundi, 11 août 1975, fascicule n° 25*).

M. Turner est appelé, dûment assermenté et interrogé.

M. Skogstad est appelé, dûment assermenté et interrogé.

A 10 h 46, le Comité suspend ses travaux.

A 11 h 02, le Comité reprend ses travaux.

Sur motion de M. Beatty il est convenu,—Que le nom, «Clark», à la ligne 14 de la page 26:4 du fascicule 26 du procès-verbal du Comité, en date du 12 août 1975, soit retranché et remplacé par le nom «McGrath».

M. Fleming propose,—Que le Comité se réunisse le jeudi 9 octobre 1975 pour entendre le témoignage de M. Thomas McMillan.

La motion, mise aux voix, est adoptée par un vote à main levée par 10 contre 0.

M. Basford est appelé et dûment assermenté, fait une déclaration et est interrogé.

Il est convenu,—Que M. Reid soit convoqué de nouveau devant le Comité.

M. Reid est interrogé.

A 12 h 06, le Comité suspend ses travaux jusqu'au jeudi 9 octobre 1975, à 14 heures.

*Le greffier du Comité*

Charles Bellemare

*Clerk of the Committee*